
 Zapisnik 78. sjednice Fakultetskoga vijeća P R I J E D L O G

Z A P I S N I K

78. sjednice Fakultetskoga vijeća Fakulteta hrvatskih studija Sveučilišta u Zagrebu održane u
ponedjeljak, 8. travnja 2024. s početkom u 11 sati.

Nazočni članovi (29): prof. dr. sc. Pavo Barišić, doc. dr. sc. Mijo Beljo, Ružica Bešlić
Grbešić, prof., dr. sc. Tamara Bodor, izv. prof. dr. sc. Lovorka Brajković, doc. dr. sc. Domagoj
Brozović, izv. prof. dr. sc. Irena Cajner Mraović, doc. dr. sc. Sandra Car, doc. dr. sc. Katarina
Dadić,  prof.  dr.  sc.  Šime Demo, prof.  dr.  sc.  Mario Grčević,  izv.  prof.  dr.  sc.  Zrinka Greblo
Jurakić, prof. dr. sc. Neven Hrvatić, Katarina Jelić, mag. psych., doc. dr. sc. Monika
Komušanac, doc. dr. sc. Wollfy Krašić, doc. dr. sc. Ivana Kresnik, dr. sc. Tamara Kunić, Josip
Papak, mag. hist., doc. dr. sc. Ivan Perkov, izv. prof. dr. sc. Sandro Skansi, dr. sc. Vlatko
Smiljanić, doc. dr. sc. Vladimir Šumanović, Jure Trutanić, mag. paed. et mag. educ. hist., izv.
prof. dr. sc. Karolina Vrban Zrinski, izv. prof. dr. sc. Dario Vučenović, izv. prof. dr. sc. Vlatka
Vukelić, prof. dr. sc. Dubravka Zima, Korina Žagar, univ. bacc. psych.

Ispričani članovi (4): Karlo Jagatić, univ. bacc. croat. et hist., prof. dr. sc. Renato Matić, doc.
dr. sc. Antonia Ordulj, Zlatko Zimakijević, univ. bacc. psych.

Ostali nazočni (3): Krešimir Baraba, mag. iur., Tomislav Branđolica, mag. hist., Dario
Knežić.

O. d. dekana prof. dr. sc. Mario Grčević otvorio je sjednicu, pozdravio nazočne i utvrdio
kvorum. U trenutku otvaranja sjednice prisutno je 26 članova Fakultetskog vijeća, naknadno su
pristigla tri člana.

Potom je predložio izmjene predloženoga dnevnoga reda (uvrštavanje točke 4.3. na
inicijativu prof. dr. sc. Pave Barišića i tehnički ispravak u točki 3.3.) te da se obavijesti iz
dekanata predstave na početku sjednice prije ovjere zapisnika.

Na pitanje ima li dodatnih prijedloga vezanih uz dnevni red, javio se o. d. prodekana za
poslovanje doc. dr. sc. Ivan Perkov i predložio dopunu s točkom pod kojom bi Fakultetsko
vijeće donijelo mišljenje o odustanku od ugovora o pružanju odvjetničkih usluga od 27.
studenoga 2023. godine. Prodekan je iznio da je ugovor bio potpisan u vrijeme o. d. dekana
Ćosića i da je o njem na prošloj sjednici Fakultetskoga vijeća ekstenzivno govorio o. d. dekana.
Prodekan objašnjava da se slaže se s procjenom o. d. dekana da je ugovor bio štetan po Fakultet
i da ga je trebalo raskinuti, a raskid je podupro i Dekanski kolegij. Budući da Dekanski kolegij
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nije poslovodno tijelo, da odvjetnik Konforta unatoč raskidu ugovora i dalje šalje račune, da se
bliži kraj mandata o. d. Grčevića i prodekana, prodekan Perkov smatra poželjnim da budući o.
d. dekana i budući prodekani imaju jasan i artikuliran stav Fakultetskoga vijeća o raskidu
ugovora s odvjetnikom Konfortom. Predlaže da Fakultetsko vijeće donese pozitivno mišljenje
o raskidu ugovora. Ako se njegov prijedlog dopune dnevnoga reda usvoji, glasovalo bi se o
prijedlogu teksta koji je pripremio.

O. d. dekana Grčević predložio je da se prvo glasuje o predloženom dnevnom redu i o
uvrštavanju njegovih dopuna, a naknadno o dopuni koju predlaže prodekan Perkov. Fakultetsko
vijeće jednoglasno je prihvatilo prijedlog dnevnoga reda i dopune koje je predložio o. d. dekana.
Potom je otvorena rasprava o prijedlogu o. d. prodekana Perkova. O. d. dekana Grčević zamolio
je prodekana Perkova da podijeli tekst o kojem bi se glasovalo ako se njegova dopuna prihvati.
Uočava da je prijedlog prodekana Perkova sličan ili gotovo istovjetan s tekstom koji je on
svojedobno bio uključio u materijale sjednice Fakultetskoga vijeća koja se nije održala zato što
Fakultetsko vijeće nije prihvatilo prijedlog da se izaberu o. d. dekana i novi dekan. Prodekan
Perkov kaže da ga je na prijedlog potaknuo posljednji račun odvjetnika Konforte koji je stigao
do njega kao prodekana za poslovanje prije sjednice Dekanskoga kolegija na kojem se
pripremao dnevni red tekuće sjednice Fakultetskoga vijeća.

Za riječ se javio doc. Dario Vučenović: „Hvala lijepa. Ono što je raskinuto u studenom
mjesecu, ne znam koji je smisao uopće Fakultetskoga vijeća, da to sada potvrđuje raskid
ugovora koji je već raskinut. Ugovori odvjetnički kad se sklapaju nitko ne pita Fakultetsko
vijeće. Ne znam zašto sad pita kada se rasklapaju, nazovimo to tako. Treća stvar, odvjetničke
usluge nisu predmet javne nabave i to jasno stoji u zakonu i ustavu, tako da mi nije jasno čemu
ova točka se opet nameće, ovdje gura se pred članove Fakultetskog vijeća. Zbog čega se želi
da se na ove ljude stavi odgovornost raskida tog ugovora? Naravno, da ako netko opovrgava
upis profesora Grčevića i ako ga ne smatra dekanom da će dalje slati račune jer smatra da je
netko drugi dekan. Znači, sada kada smo u ovoj situaciji pravne nekakve nesigurnosti,
nazovimo je tako, za određene ljude koji tako misle u svojim glavama, nije mi jasno zbog čega
se na Fakultetsko vijeće prebacuje odgovornost, a dekan je, znamo, odgovorna osoba za
sklapanje takvih poslova. Hvala lijepa.“

Perkov: „Hvala, nije smisao mog prijedloga prebacivanje odgovornosti na Fakultetsko
vijeće, i to sam rekao u svom obraćanju. Dakle, motivacija je činjenica da mandat obnašatelja
dužnosti uskoro istječe i da mislim da bi bilo dobro, budući da se radi o osjetljivoj materiji, da
netko tko preuzme tu dužnost, ima jasno artikuliran stav Fakultetskog vijeća. To je, dakle, samo
mišljenje Fakultetskog vijeća, kao što vidite. U prijedlogu, dakle, daje se pozitivno mišljenje.
Ono ne znači da je time Fakultetsko vijeće preuzelo odgovornost za tu odluku obnašatelja
dužnosti dekana, nego samo izražava o njoj pozitivno ili negativno mišljenje. Dakle, naravno,
ako se točka uvrsti na dnevni red i ako se članovi Fakultetskog vijeća o njoj negativno izraze, i
to je isto vrlo jasna poruka.“

Grčević: „Ima li još tko na tu temu?“
Komušanac: „Ja bih samo pitala zašto to onda nije bilo u studenom odnosno u prosincu?

Zašto to sada?“
Grčević: „Ovo je dopuna koju je kolega Perkov stavio. Ja, u studenom, prosincu, kad sam

se time bio bavio, govorio jesam ovdje o tome, ali nisam smatrao potrebnim to stavljati na
izglasavanje, nego sam obavijestio Fakultetsko vijeće o problemu. Dalje je tijek razvoja
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poprimio svoju autodinamiku, išlo je kako je išlo. Ideju, intenciju kolege Perkova razumijem
jer kao prodekan za poslovanje dobiva među ostalim račune koje šalje i odvjetnik Konforta koji
u skladu s ugovorom koji je bio potpisao, a ugovor ne iziskuje specifikaciju računa, piše da
šalje račun od 1500 eura bruto za obavljene usluge, a usluge obavio nije. A on (Perkov) to mora
parafirati, mora potpisati ili odbiti. Prodekan za poslovanje.“

Komušanac: nešto dobacuje, bez mikrofona.
Grčević: „Ne, ovo nije bilo na sjednici, jer na toj sjednici dnevni red nije bio prihvaćen, a

sporili smo se oko prve dvije točke za obnašatelja dužnosti dekana. O ovome tada govora bilo
nije. Pogledajte zapisnik, stenogram je napravljen, ja sam na sljedećoj, znači u nastavku te
sjednice, budući da je profesor Ćosić napisao pismo u kojem se referira na, među ostalim, na
tu točku, ja sam tu točku samoinicijativno maknuo i održao sam prošli tjedan na tu temu svoje
uvodno izlaganje koje je stenografski zabilježeno. A sada dolazi kolega Perkov jer je u
međuvremenu dobio te račune prema kojima se mora odrediti ili parafirati, i osjetio je potrebu
da se ipak Fakultetsko vijeće o tome na neki način izjasni. Mislim, ja osobno, ako mene pitate,
to je u skladu s onim što sam ja govorio. Da ću ja to podržati, da, ali nemam nikakve iluzije
hoće li to biti većina, ne će biti većina. Zapravo mi je svejedno. Ali, da je prijedlog legitiman i
da se o tome nakon svega što se dogodilo može Fakultetsko vijeće odrediti ili pozitivno ili
negativno, može. Kolegica Vukelić se javila za riječ.“

Vučenović nešto dobacuje, bez mikrofona.
Brajković: nešto dobacuje, bez mikrofona.
Grčević: ... „ja sam stavio to svojedobno kao obavijest.“
Komušanac: nešto dobacuje, bez mikrofona.
Brajković: nešto dobacuje, bez mikrofona.
Grčević: „Nije bio na sjednici. Zbog drugih točaka je dnevni red srušen, zbog prve dvije

točke, samo se govorilo o obnašatelju dužnosti dekana i dekanu. Imate stenogram, zato sam ga
napravio.“

Vučenović i Brajković dovikuju, nerazumljivo, bez mikrofona, Brajković govori bez
mikrofona, Komušanac nešto dobacuje, bez mikrofona.

Grčević: „O ovome se nikad nije glasovalo. Nikada se glasovalo nije.“
Brajković: nešto dobacuje, bez mikrofona.
Grčević: „Nikada se glasovalo nije. S moje strane je to to. Ja bih molio. Kolegica Vukelić je

uzela mikrofon.“
Vukelić: „Mislim da se nije glasovalo o ovome nikada s razlogom, zato što to i nije

ingerencija odlučivanja Fakultetskog vijeća. Koliko razumijem, intencija je prodekana
Perkova, da zna zapravo koje odluke treba kao prodekan za poslovanje potpisivati, a koje ne.
Ja isto tako mislim da njega ugovor o radu obvezuje na određene stvari, odnosno na donošenje
nekakvih odluka, a ne nas ovdje, mi ne primamo prodekanske plaće, ispričavam se ako netko
to prima. Dakle, ako prodekan smatra da ne treba potpisivati te naloge, on apsolutno ima
legitimno pravo ne potpisati ih. I dakle, ja sad ovdje ne razumijem što mi radimo. Mi zapravo
pomažemo prodekanu Perkovu u donošenju njegove odluke. Mene samo taj dio zanima jer ako
je tome tako onda bih voljela znati i kada smo zapravo proširili ingerencije djelovanja
Fakultetskoga vijeća. Zahvaljujem.“

Trutanić: „Evo jedno pitanje za kolegu Perkova, pa može odgovoriti zajedno. Dakle, zanima
me je li Fakultetsko vijeće dosad donosilo odluke ovakve vrste o raskidu suradnje s pojedinim
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odvjetničkim društvima, primjerice sa odvjetničkim društvom koja je prije zastupalo Fakultet?
Hvala.“

Vučenović: „Super pitanje.“
Perkov: „Hvala lijepa, bilo je nekoliko pitanja pa ću redoslijedom. Prvo je bilo, zašto u

jedanaestom mjesecu nije bilo. Zato, pretpostavljam, što se mislilo da ako se ugovor raskine da
će to biti prihvaćeno i da neće stizati naknadni računi. Zato je to sad, nakon što mjesecima
nakon raskida ugovora ipak dolaze računi za neobavljene usluge. Dva puta nije bilo dovoljno
da pojasnim pa ponavljam treći put. Nije radi mene ova nadopuna nego radi ljudi koji će u
petom-šestom mjesecu preuzeti dužnosti da imaju orijentaciju i mišljenje Fakultetskog vijeća
o ovoj temi. Ponavljamo, ovo nije odluka Fakultetskog vijeća, nego zaključak. Pozitivno ili
negativno mišljenje o tome treba li se ove račune na ovaj način plaćati. Evo. A o tome kako su
se sklapali ugovori s bivšim odvjetničkim društvima ili raskidali bilo bi najbolje pitati članove
uprava koji su tada bili.“

Brajković: „Pa vi ste bili...“ (nerazumljivo, bez mikrofona)
Perkov: „Kad sam bio?“
Brajković: „Kolega Perkov, Vi ste jako dugo prodekan“ (teško razumljivo, govori bez

mikrofona)
Perkov: „Ne, ni sa sklapanjem ni raskidom ugovora s odvjetničkim društvom prije ovoga

nisam imao veze.“
Brajković: (nerazumljivo, bez mikrofona)
Grčević: „Imamo mikrofon, dajte za Lovorku mikrofon, da bude blizu nje.“
Brajković: „Evo, ponavljam, kolega Perkov, vi ste prodekan od 2022. godine. Samo sam to

htjela reći. Vi ste prodekan od 2022. Vi kažete da do sada niste imali ovakvih problema?
Najednom vam je iskočio ovaj problem, najednom ne znate što raditi i tražite mišljenje
Fakultetskog vijeća. Vi ste prodekan od svibnja 2022. godine. Potpisivali ste brojne ugovore,
brojne narudžbenice i plaćali ste brojne stvari. Zaista ne razumijem zašto tražite legitimitet
svoga postupanja. Ovo što je, slijedom profesorice Vukelić nastavljam, zašto svoj legitimitet
potpisivanja bilo čega dalje tražite od nas. Od 2022. godine vi potpisujete odvjetničke usluge.“

Vučenović: „Te odvjetničke usluge, kad se raskidao ugovor, Bajs i ona druga ekipa,
Mihočević, vi ste bili uprava isto tako. Tko ga je raskinuo, vi ili dekan, to je sad nebitno. Ali,
jesmo mi obaviješteni - nismo, jeste nas vi obavještavali - niste, ali bili ste uprava i tada. Znači,
u tom raskidanju ugovora mi nismo sudjelovali. U ovom raskidanju ugovora ja osobno ne ću
sudjelovati, naravno, a vi se čudite zašto vam čovjek šalje račune, pa onda pitajte njega i tužite
njega. Zašto vam šalje račune, a usluga nije ispostavljena, pa onda super, još će Fakultet dobiti
novac ako ste vi u pravu, ali nemojte prebacivati to na članove Fakultetskog vijeća. Hvala.“

Perkov: ...“Čini mi se da se počinjemo vrtjeti u krug. Ja nisam tražio podršku za svoje
odluke. To su vaše interpretacije onoga što sam ja predložio.“

Vučenović: „Ali vi ste brižni pa kažete za buduće. Super ste čovjek, stvarno, svaka čast.“
Perkov: „Pa evo, to je moj prijedlog, vi se možete o njemu očitovati pozitivno i negativno,

ali ne morate cinično.“
Vučenović: nešto dobacuje, nerazumljivo, bez mikrofona.
Grčević: Dobro, je li to to? Molim? Ako hoćete, javite se.
Vukelić: (nerazumljivo, bez mikrofona, potom s mikrofonom:)
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Vukelić: „Nije korektno da se bilo koji oblik ovakvog mišljenja natura budućoj upravi, pa
taman, kolega Perkov, da buduća uprava budete i vi sami, ali to se ne radi. Onda bismo svi na
fakultetskim vijećima izglasavali stvari koje bi, pazite, molim vas, obvezivale iduću upravu i
stavljale im nekakav teret u obliku mišljenja nekih bivših sastava fakultetskih vijeća. Što to
znači, da bismo mi sad djelovali po principu kad su ljudi sjedili u Znanstvenom vijeću 2016.,
jer je tada netko nešto mislio. Mislim da nije korektno. Minimalno je korektno.“

O. d. dekana Grčević potom je zaključio raspravu i pozvao na glasovanje o prijedlogu
prodekana Perkova. Za prihvaćanje njegove dopune dnevnoga reda glasovalo je 13 članova
ZA, 9 PROTIV i 7 SUZDRŽANIH, čime prijedlog dopune dnevnoga reda nije prihvaćen:

ZA PROTIV SUZDRŽAN
1. prof. dr. sc. Pavo Barišić +
2. doc. dr. sc. Mijo Beljo (izv. prof. dr. sc. Mladen
Tomorad)

+

3. Ružica Bešlić Grbešić, prof. +
4. dr. sc. Tamara Bodor (dr. sc. Monika Balija) +
5. izv. prof. dr. sc. Lovorka Brajković (doc. dr. sc.
Jelena Maričić)

+

6. doc. dr. sc. Domagoj Brozović (Lidija Bogović,
mag. croat. et mag. educ. croat.)

+

7. izv. prof. dr. sc. Irena Cajner Mraović +
8. doc. dr. sc. Sandra Car (Martina Horvat, mag. paed.) +
9. doc. dr. sc. Katarina Dadić +
10. prof. dr. sc. Šime Demo (doc. dr. sc. Maja
Matasović)

+

11. Dora Frajt (Gabrijela Milković)
12. prof. dr. sc. Mario Grčević +
13. izv. prof. dr. sc. Zrinka Greblo Jurakić +
14. prof. dr. sc. Neven Hrvatić +
15. Karlo Jagatić, univ. bacc. croat. et. hist. (Iva Perić)
16. Katarina Jelić, mag. psych. (Dora Korać, mag.
psych.)

+

17. doc. dr. sc. Monika Komušanac +
18. doc. dr. sc. Wollfy Krašić +
19. doc. dr. sc. Ivana Kresnik +
20. dr. sc. Tamara Kunić (dr. sc. Dražen Maleš) +
21. prof. dr. sc. Renato Matić
22. doc. dr. sc. Antonia Ordulj
23. Josip Papak, mag. hist. (Ivan Kordić, bacc. ing.
techn. inf.)

+

24. doc. dr. sc. Ivan Perkov +
25. izv. prof. dr. sc. Sandro Skansi (doc. dr. sc. Željka
Metesi Deronjić)

+

26. dr. sc. Vlatko Smiljanić (Mato Krajina) +
27. doc. dr. sc. Vladimir Šumanović +
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28. Jure Trutanić, mag. paed. et mag. educ. hist. +

29. izv. prof. dr. sc. Karolina Vrban Zrinski +
30. izv. prof. dr. sc. Dario Vučenović +
31. izv. prof. dr. sc. Vlatka Vukelić +

32. prof. dr. sc. Dubravka Zima (izv. prof. dr. sc.
Davor Piskač)

+

33. Zlatko Zimakijević, univ. bacc. psych. (Korina
Žagar, univ. bacc. psych.)

+

UKUPNO za - 13 protiv - 9 suzdržani - 7

Po završetku glasovanja o. d. dekana prof. dr. sc. Mario Grčević iznio je obavijesti iz
dekanata.

Izvijestio je članove Fakultetskoga vijeća o dinamici preuzimanja i potpisivanja aneksa
ugovora o radu, napomenuvši da je 103 zaposlenika Fakulteta do današnjega dana vratilo
potpisane anekse. Zamolio je pročelnike odsjeka da u suradnji s prodekanicom za nastavu i
studente razmotre omjere zaposlenika i studenata na svojim odsjecima i da u skladu s tim
predaju prijedloge kadrovskih planova na svojim odsjecima. Potom je izvijestio članove
Fakultetskoga vijeća o izdanoj potvrdi Ministarstva znanosti i obrazovanja kojom se potvrđuje
da Fakultet hrvatskih studija ispunjava uvjete za obavljanje dijela djelatnosti visokog
obrazovanja koji se odnosi na izvođenje doktorskog studija Kroatologija,  a  na  temelju
prethodnog mišljenja Akreditacijskog savjeta Agencije za znanost i visoko obrazovanje te po
pozitivnoj Akreditacijskoj preporuci.

O. d. dekana Grčević dao je riječ Josipu Papku, koji je izvijestio Fakultetsko vijeće o
obavijesti Ministarstva znanosti i obrazovanja visokim učilištima o postupanju u vezi s člankom
44. stavkom 2. Zakona o osiguravanju kvalitete u visokom obrazovanju i znanosti, odnosno o
odgodi provedbe odluke o upisivanju studenata diplomskih studija putem mrežne stranice
Postani student.

O. d. dekana Grčević izvijestio je članove Fakultetskoga vijeća da se Fakultet prijavio kao
voditeljska ustanova za projekt RURALGAIN, Solving brain drain issues through the
development of the brain gain model for revitalisation of shrinking rural areas in Danube
region.

Po završetku obavijesti Fakultetsko vijeće pristupilo je izjašnjavaju po točkama dnevnoga
reda.

Dnevni red

1. Ovjera zapisnika
1. Ovjera zapisnika 74. sjednice Fakultetskoga vijeća od 5. veljače 2024.
2. Ovjera zapisnika 75. izvanredne elektroničke sjednice Fakultetskoga vijeća od

19. do 21. veljače 2024.
3. Ovjera zapisnika 76. sjednice Fakultetskoga vijeća od 11. ožujka 2024.

2. Izvješća stručnih povjerenstava
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1. Izvješće stručnoga povjerenstva o ispunjavanju uvjeta za izbor dr. sc. Danijela
Jurkovića na slobodno znanstveno-nastavno radno mjesto docenta iz
znanstvenoga područja Humanističke znanosti, znanstveno polje Povijest, na
neodređeno vrijeme, u punom radnom vremenu, na Odsjeku za demografiju i
hrvatsko iseljeništvo

2. Dopuna izvješća stručnoga povjerenstva o ispunjavanju uvjeta za izbor doc. dr.
sc. Katarine Dadić na više znanstveno-nastavno radno mjesto izvanrednoga
profesora iz znanstvenoga područja Društvene znanosti, znanstveno polje
Pedagogija, na neodređeno vrijeme, u punom radnom vremenu

3. Prihvaćanje mišljenja većine članova stručnoga povjerenstva o izboru dr. sc.
Davora Trbušića na slobodno radno mjesto docenta u znanstvenom području
Društvene znanosti, polje Informacijske i komunikacijske znanosti na Odsjeku
za komunikologiju Fakulteta hrvatskih studija

4. Izvješće stručnoga povjerenstva o ispunjavanju uvjeta za izbor izv. prof. dr. sc.
Dubravke Zime na više znanstveno-nastavno radno mjesto redovitoga
profesora (prvi izbor) iz znanstvenoga područja Humanističke znanosti,
znanstveno polje Filologija, na neodređeno vrijeme, u punom radnom vremenu

5. Izvješće stručnoga povjerenstva o ispunjavanju uvjeta za izbor izv. prof. dr. sc.
Viktorije Franić Tomić na više znanstveno-nastavno radno mjesto redovitoga
profesora (prvi izbor) iz znanstvenoga područja Humanističke znanosti,
znanstveno polje Filologija, na neodređeno vrijeme, u punom radnom vremenu

3. Raspisivanje javnih natječaja
1. Raspisivanje javnoga natječaja i imenovanje stručnoga povjerenstva radi

izbora nastavnika na slobodno znanstveno-nastavno radno mjesto docenta iz
Interdisciplinarnoga područja znanosti, znanstveno polje Filologija i
znanstveno polje Komunikacijske znanosti, na neodređeno vrijeme, u punom
radnom vremenu Pokretanje postupka izbora

2. Raspisivanje javnoga natječaja i imenovanje stručnoga povjerenstva radi
izbora suradnika na slobodno suradničko radno mjesto asistenta iz
znanstvenoga područja Humanističke znanosti, znanstveno polje Povijest, na
određeno vrijeme, u punom radnom vremenu

3. Raspisivanje javnoga natječaja i imenovanje stručnoga povjerenstva radi
izbora nastavnika na novo znanstveno-nastavno radno mjesto docenta iz
Interdisciplinarnoga područja znanosti, znanstveno polje Informacijske i
komunikacijske znanosti/Komunikacijske znanosti, znanstveno polje
Politologija i znanstveno polje Ekonomija, na neodređeno vrijeme, u punom
radnom vremenu

4. Odluka o poništenju javnoga natječaja za izbor nastavnika na slobodno
znanstveno-nastavno radno mjesto docenta iz znanstvenoga područja
Društvene znanosti, znanstveno polje Demografija na neodređeno vrijeme, u
punom radnom vremenu na Odsjeku za demografiju i hrvatsko iseljeništvo

4. Pokretanje postupka izbora
1. Pokretanje postupka izbora Dine Bečića u naslovnoga asistenta iz znanstvenoga

područja Društvene znanosti, znanstveno polje Demografija
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2. Odluka o izmjeni odluke o pokretanju postupka izbora dr. sc. Kristine Džin u
naslovnoga docenta iz znanstvenoga područja Humanističke znanosti,
znanstveno polje Povijest

3. Pokretanje postupka radi izbora nastavnika na više znanstveno-nastavno radno
mjesto I. vrste - izvanredni profesor iz znanstvenoga područja Humanističke
znanosti, znanstveno polje Filozofija, na neodređeno vrijeme, u punom radnom
vremenu za nastavnicu dr. sc. Željku Metesi Deronjić

5. Mentorska izvješća
1. Mentorsko izvješće radi vrjednovanja rada asistentice Lidije Bogović od 1.

listopada 2022. do 1. ožujka 2024.
6. Nastava i studenti

1. Promjena Izvedbenoga nastavnoga plana
2. Odluka o manjim izmjenama i dopunama (do 20%) sveučilišnoga

jednopredmetnoga prijediplomskoga studija povijesti
3. Odluka o manjim izmjenama i dopunama (do 20%) sveučilišnoga

dvopredmetnoga prijediplomskoga studija povijesti
7. Osiguravanje kvalitete

1. Odluka o objavi rezultata provedbe unutarnjega sustava osiguravanja kvalitete
8. Doktorski studiji

1. Prihvaćanje nacrta i teme doktorskoga rada iz Kroatologije Anamarije Bačvar
2. Prihvaćanje nacrta i teme doktorskoga rada iz Povijesti Jure Trutanića
3. Utvrđenje ispunjenosti uvjeta za stjecanje akademskoga stupnja doktora

znanosti Ive Jurčević

1. Ovjera zapisnika
1. Ovjera zapisnika 74. sjednice Fakultetskoga vijeća od 5. veljače 2024.

Fakultetsko vijeće je s 28 glasova ZA, bez PROTIV i jednim SUZDRŽANIM (Korina Žagar,
univ. bacc. psych.) prihvatilo zapisnik 74. sjednice Fakultetskoga vijeća od 5. veljače 2024.
godine.

2. Ovjera zapisnika 75. izvanredne elektroničke sjednice Fakultetskoga vijeća
od 19. do 21. veljače 2024.

Fakultetsko vijeće je s 28 glasova ZA, bez PROTIV i jednim SUZDRŽANIM (Korina Žagar,
univ. bacc. psych.) prihvatilo zapisnik 75. izvanredne elektroničke sjednice Fakultetskoga
vijeća od 19. do 21. veljače 2024. godine.

3. Ovjera zapisnika 76. sjednice Fakultetskoga vijeća od 11. ožujka 2024.

Fakultetsko vijeće je s 28 glasova ZA, bez PROTIV i jednim SUZDRŽANIM (Korina Žagar,
univ. bacc. psych.) prihvatilo zapisnik 76. sjednice Fakultetskoga vijeća od 11. ožujka 2024.
godine.
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2. Izvješća stručnih povjerenstava
1. Izvješće stručnoga povjerenstva o ispunjavanju uvjeta za izbor dr. sc.

Danijela Jurkovića na slobodno znanstveno-nastavno radno mjesto
docenta iz znanstvenoga područja Humanističke znanosti, znanstveno polje
Povijest, na neodređeno vrijeme, u punom radnom vremenu, na Odsjeku
za demografiju i hrvatsko iseljeništvo

Fakultetsko vijeće jednoglasno je prihvatilo izvješće stručnoga povjerenstva o ispunjavanju
uvjeta za izbor dr. sc. Danijela Jurkovića na slobodno znanstveno-nastavno radno mjesto
docenta iz znanstvenoga područja Humanističke znanosti, znanstveno polje Povijest i donijelo
sljedeću odluku:

Usvaja se mišljenje stručnoga povjerenstva o izboru dr. sc. Danijela Jurkovića na slobodno
znanstveno-nastavno radno mjesto docenta iz znanstvenoga područja Humanističke znanosti,
znanstveno polje Povijest, na neodređeno vrijeme, u punom radnom vremenu na Fakultetu
hrvatskih studija Sveučilišta u Zagrebu.

2. Dopuna izvješća stručnoga povjerenstva o ispunjavanju uvjeta za izbor
doc. dr. sc. Katarine Dadić na više znanstveno-nastavno radno mjesto
izvanrednoga profesora iz znanstvenoga područja Društvene znanosti,
znanstveno polje Pedagogija, na neodređeno vrijeme, u punom radnom
vremenu

Pri odlučivanju o ovoj točki dnevnoga reda doc. dr. sc. Katarina Dadić napustila je dvoranu. O.
d. prodekana za znanost prof. dr. sc. Neven Hrvatić obrazložio je potrebu dopunjavanja izvješća
stručnoga povjerenstva. U raspravi o proceduri izrade dopune sudjelovao je izv. prof. dr. sc.
Dario Vučenović.
Fakultetsko vijeće jednoglasno je prihvatilo dopunu izvješća stručnoga povjerenstva o
ispunjavanju uvjeta za izbor doc. dr. sc. Katarine Dadić na više znanstveno-nastavno radno
mjesto izvanrednoga profesora iz znanstvenoga područja Društvene znanosti, znanstveno polje
Pedagogija, na neodređeno vrijeme, u punom radnom vremenu.
Po završetku glasovanja o. d. prodekanice doc. dr. sc. Katarina Dadić vratila se u dvoranu.
Doc. dr. sc. Vladimir Šumanović napustio je dvoranu.

3. Prihvaćanje mišljenja većine članova stručnoga povjerenstva o izboru dr.
sc. Davora Trbušića na slobodno radno mjesto docenta u znanstvenom
području Društvene znanosti, polje Informacijske i komunikacijske
znanosti na Odsjeku za komunikologiju Fakulteta hrvatskih studija

Izv. prof. dr. sc. Zrinka Greblo Jurakić napustila je dvoranu.
O. d. dekana prof. dr. sc. Mario Grčević ukratko je obrazložio izvješće, izdvojeno mišljenje, kao
i prigovor na izdvojeno mišljenje. Predložio je izbor dr. sc. Davora Trbušića.
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Fakultetsko vijeće prihvatilo je s 27 glasova ZA, bez PROTIV i jednim SUZDRŽANIM (izv.
prof. dr. sc. Dubravka Zima) mišljenje većine članova stručnoga povjerenstva o izboru dr. sc.
Davora Trbušića na slobodno znanstveno-nastavno radno mjesto docenta u znanstvenom
području Društvene znanosti, polje Informacijske i komunikacijske znanosti i donijelo sljedeću
odluku:

Usvaja se mišljenje većine članova stručnoga povjerenstva o izboru dr. sc. Davora Trbušića na
slobodno znanstveno-nastavno radno mjesto docenta u znanstvenom područje Društvene
znanosti, znanstveno polje Informacijske i komunikacijske znanosti na neodređeno vrijeme, u
punom radnom vremenu na Fakultetu hrvatskih studija Sveučilišta u Zagrebu.

4. Izvješće stručnoga povjerenstva o ispunjavanju uvjeta za izbor izv. prof.
dr. sc. Dubravke Zime na više znanstveno-nastavno radno mjesto
redovitoga profesora (prvi izbor) iz znanstvenoga područja Humanističke
znanosti, znanstveno polje Filologija, na neodređeno vrijeme, u punom
radnom vremenu

Pri odlučivanju o ovoj točki dnevnoga reda izv. prof. dr. sc. Dubravka Zima napustila je
sjednicu. Izv. prof. dr. sc. Zrinka Greblo Jurakić vratila se u dvoranu.
Fakultetsko vijeće jednoglasno je prihvatilo izvješće stručnoga povjerenstva radi izbora izv.
prof. dr. sc. Dubravke Zime na više znanstveno-nastavno radno mjesto redovitoga profesora
(prvi izbor) iz znanstvenoga područja Humanističke znanosti, znanstveno polje Filologija i
donijelo sljedeću odluku:

Usvaja se mišljenje stručnoga povjerenstva o izboru izv. prof. dr. sc. Dubravke Zime na više
znanstveno-nastavno radno mjesto redovitoga profesora (prvi izbor) iz znanstvenoga područja
Humanističke znanosti, znanstveno polje Filologija, u punom radnom vremenu na Fakultetu
hrvatskih studija Sveučilišta u Zagrebu.

5. Izvješće stručnoga povjerenstva o ispunjavanju uvjeta za izbor izv. prof.
dr. sc. Viktorije Franić Tomić na više znanstveno-nastavno radno mjesto
redovitoga profesora (prvi izbor) iz znanstvenoga područja Humanističke
znanosti, znanstveno polje Filologija, na neodređeno vrijeme, u punom
radnom vremenu

Fakultetsko vijeće jednoglasno je prihvatilo izvješće stručnoga povjerenstva radi izbora izv.
prof. dr. sc. Viktorije Franić Tomić na više znanstveno-nastavno radno mjesto redovitoga
profesora (prvi izbor) iz znanstvenoga područja Humanističke znanosti, znanstveno polje
Filologija i donijelo sljedeću odluku:

Usvaja se mišljenje stručnoga povjerenstva o izboru izv. prof. dr. sc. Viktorije Franić Tomić na
više znanstveno-nastavno radno mjesto redovitoga profesora (prvi izbor) iz znanstvenoga
područja Humanističke znanosti, znanstveno polje Filologija, u punom radnom vremenu na
Fakultetu hrvatskih studija Sveučilišta u Zagrebu.
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3. Raspisivanje javnih natječaja
1. Raspisivanje javnoga natječaja i imenovanje stručnoga povjerenstva radi

izbora nastavnika na slobodno znanstveno-nastavno radno mjesto docenta
iz Interdisciplinarnoga područja znanosti, znanstveno polje Filologija i
znanstveno polje Komunikacijske znanosti, na neodređeno vrijeme, u
punom radnom vremenu

Doc. dr. sc. Vladimir Šumanović vratio se u dvoranu.
Fakultetsko vijeće prihvatilo je s 28 glasova ZA, jednim PROTIV (izv. prof. dr. sc. Dario
Vučenović) i bez SUZDRŽANIH odluku o provedbi postupka javnoga natječaja za izbor
nastavnika na slobodno znanstveno-nastavno radno mjesto docenta iz Interdisciplinarnoga
područja znanosti, znanstveno polje Filologija i znanstveno polje Komunikacijske znanosti, na
neodređeno vrijeme, u punom radnom vremenu.
Imenuje se stručno povjerenstvo radi ocjene ispunjavanja uvjeta i davanja mišljenja i prijedloga
za izbor u sastavu:

1. prof. dr. sc. Mario Grčević, predsjednik;
2. prof. dr. sc. Mihaela Banek Zorica, članica i
3. izv. prof. dr. sc. Karolina Vrban Zrinski, članica.

2. Raspisivanje javnoga natječaja i imenovanje stručnoga povjerenstva radi
izbora suradnika na slobodno suradničko radno mjesto asistenta iz
znanstvenoga područja Humanističke znanosti, znanstveno polje Povijest,
na određeno vrijeme, u punom radnom vremenu

Izv. prof. dr. sc. Dario Vučenović javio se za riječ i obrazložio svoje negativno glasovanje o
točkama dnevnoga reda koje se odnose na zapošljavanja. Izrazio je mišljenje da bi se
zapošljavanja trebala provoditi na odsjecima kao što je Odsjek za psihologiju na kojima nema
dovoljno zaposlenih nastavnika, a Odsjek za povijest da je jedan od odsjeka koji nema problema
s omjerom nastavnika i studenata. Njemu je kao pročelniku psihologije neprihvatljivo takvo
kadroviranje i s obzirom na rezultate reakreditacije. O. d. dekana Grčević podsjetio je na to da
je u uvodnom obraćanju pozvao pročelnike da iskažu kadrovske potrebe na svojim odsjecima.
Pročelnika Vučenovića pozvao je da obavlja svoj pročelnički posao i da se vezano uz kadrovske
potrebe na svojem odsjeku obrati upravi na adekvatan način. Ako ne zna kako, neka dođe nakon
sjednice u dekanov kabinet da mu pojasni, a ako to ne želi, neka se za pomoć javi kolegi
Vladimiru Šumanoviću koji je kao pročelnik Odsjeka za povijest znao napisati artikulirano i
obrazloženo pismo na temelju kojega je zatraženo dotično asistentsko radno mjesto. U raspravi
je sudjelovao i doc. dr. sc. Vladimir Šumanović koji je obrazlagao kadrovske potrebe Odsjeka
za povijest i naglasio da nema ništa protiv zapošljavanja na drugim odsjecima, pa tako ni na
Odsjeku za psihologiju.
Po završetku rasprave Fakultetsko vijeće pristupilo se je glasovanju o ovoj točki dnevnoga reda.
Fakultetsko vijeće prihvatilo je s 28 glasova ZA, jednim PROTIV (izv. prof. dr. sc. Dario
Vučenović) i bez SUZDRŽANIH odluku o provedbi postupka javnoga natječaja za izbor
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suradnika na slobodno suradničko radno mjesto asistenta iz znanstvenoga područja
Humanističke znanosti, znanstveno polje Povijest, na određeno vrijeme, u punom radnom
vremenu.
Imenuje se stručno povjerenstvo radi ocjene ispunjavanja uvjeta i davanja mišljenja i prijedloga
za izbor u sastavu:

1. doc. dr. sc. Vladimir Šumanović, predsjednik;
2. izv. prof. dr. sc. Vlatka Vukelić, članica i
3. naslovna izv. prof. dr. sc. Jadranka Neralić, članica.

3. Raspisivanje javnoga natječaja i imenovanje stručnoga povjerenstva radi
izbora nastavnika na novo znanstveno-nastavno radno mjesto docenta iz
Interdisciplinarnoga područja znanosti, znanstveno polje Informacijske i
komunikacijske znanosti/Komunikacijske znanosti, znanstveno polje
Politologija i znanstveno polje Ekonomija, na neodređeno vrijeme, u
punom radnom vremenu

Fakultetsko vijeće je s 27 glasova ZA, jednim PROTIV (izv. prof. dr. sc. Dario Vučenović) i
jednim SUZDRŽANIM (izv. prof. dr. sc. Lovorka Brajković) prihvatilo odluku o provedbi
postupka javnoga natječaja za izbor nastavnika na slobodno znanstveno-nastavno radno mjesto
docenta iz Interdisciplinarnoga područja znanosti, znanstveno polje Informacijske i
komunikacijske znanosti/Komunikacijske znanosti, znanstveno polje Politologija i znanstveno
polje Ekonomija, na neodređeno vrijeme, u punom radnom vremenu.
Imenuje se stručno povjerenstvo radi ocjene ispunjavanja uvjeta i davanja mišljenja i prijedloga
za izbor u sastavu:

1. doc. dr. sc. Luka Šikić, predsjednik;
2. doc. dr. sc. Suzana Peran, članica i
3. prof. dr. sc. Vlatko Cvrtila, član.

4. Odluka o poništenju javnoga natječaja za izbor nastavnika na slobodno
znanstveno-nastavno radno mjesto docenta iz znanstvenoga područja
Društvene znanosti, znanstveno polje Demografija na neodređeno vrijeme,
u punom radnom vremenu na Odsjeku za demografiju i hrvatsko
iseljeništvo

Fakultetsko vijeće jednoglasno je prihvatilo odluku o poništenju javnoga natječaja za izbor
nastavnika na slobodno znanstveno-nastavno radno mjesto docenta iz znanstvenoga područja
Društvene znanosti, znanstveno polje Demografija na neodređeno vrijeme, u punom radnom
vremenu na Odsjeku za demografiju i hrvatsko iseljeništvo.

4. Pokretanje postupka izbora
1. Pokretanje postupka izbora Dine Bečića u naslovnoga asistenta iz

znanstvenoga područja Društvene znanosti, znanstveno polje
Demografija
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Fakultetsko vijeće jednoglasno je prihvatilo odluku o pokretanju postupka izbora Dine Bečića
u naslovnoga asistenta iz znanstvenoga područja Društvene znanosti, znanstveno polje
Demografija.
Imenuje se stručno povjerenstvo radi ocjene ispunjavanja uvjeta i davanja mišljenja i prijedloga
za izbor u sastavu:

1. doc. dr. sc. Monika Komušanac, predsjednica;
2. doc. dr. sc. Rebeka Mesarić Žabčić, članica i
3. dr. sc. Monika Balija, članica.

2. Odluka o izmjeni odluke o pokretanju postupka izbora dr. sc. Kristine
Džin u naslovnoga docenta iz znanstvenoga područja Humanističke
znanosti, znanstveno polje Povijest

Fakultetsko vijeće jednoglasno je prihvatilo odluku o izmjeni odluke, tako da u izmijenjenom
dijelu sada glasi:
Imenuje se stručno povjerenstvo radi ocjene ispunjavanja uvjeta i davanja mišljenja i prijedloga
za izbor u sastavu:

1. izv. prof. dr. sc. Mladen Tomorad, predsjednik;
2. izv. prof. dr. sc. Vlatka Vukelić, članica i
3. naslovna izv. prof. dr. sc. Jadranka Neralić, članica.

3. Pokretanje postupka radi izbora nastavnika na više znanstveno-
nastavno radno mjesto I. vrste - izvanredni profesor iz znanstvenoga
područja Humanističke znanosti, znanstveno polje Filozofija, na
neodređeno vrijeme, u punom radnom vremenu za nastavnicu dr. sc.
Željku Metesi Deronjić.

Fakultetsko vijeće jednoglasno je prihvatilo odluku o pokretanju postupka radi izbora
nastavnika na više znanstveno nastavno radno mjesto I. vrste - izvanredni profesor iz
znanstvenoga područja Humanističke znanosti, znanstveno polje Filozofija, na neodređeno
vrijeme, u punom radnom vremenu za nastavnicu dr. sc. Željku Metesi Deronjić.
Imenuje se stručno povjerenstvo radi ocjene ispunjavanja uvjeta i davanja mišljenja i prijedloga
za izbor u sastavu:

1. prof. dr. sc. Pavo Barišić, predsjednik;
2. izv. prof. dr. sc. Davor Balić, član i
3. izv. prof. dr. sc. Sandro Skansi, član.

5. Mentorska izvješća
1. Mentorsko izvješće radi vrjednovanja rada asistentice Lidije Bogović od 1.

listopada 2022. do 1. ožujka 2024.
Fakultetsko vijeće jednoglasno je prihvatilo mentorsko izvješće radi vrjednovanja rada
asistentice Lidije Bogović od 1. listopada 2022. do 1. ožujka 2024. godine.
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6. Nastava i studenti
1. Promjena Izvedbenoga nastavnoga plana

Fakultetsko vijeće jednoglasno je prihvatilo odluku o promjeni Izvedbenoga nastavnoga plana
u akad. god. 2023./2024.

2. Odluka o manjim izmjenama i dopunama (do 20%) sveučilišnoga
jednopredmetnoga prijediplomskoga studija povijesti

Fakultetsko vijeće jednoglasno je prihvatilo odluku o manjim izmjenama i dopunama (do 20%)
sveučilišnoga jednopredmetnoga prijediplomskoga studija povijesti.

3. Odluka o manjim izmjenama i dopunama (do 20%) sveučilišnoga
dvopredmetnoga prijediplomskoga studija povijesti

Fakultetsko vijeće jednoglasno je prihvatilo odluku o manjim izmjenama i dopunama (do 20%)
sveučilišnoga dvopredmetnoga prijediplomskoga studija povijesti.

7. Osiguravanje kvalitete
1. Odluka o objavi rezultata provedbe unutarnjega sustava osiguravanja kvalitete

Fakultetsko vijeće jednoglasno prihvatilo odluku o objavi rezultata provedbe unutarnjega
sustava osiguravanja kvalitete.

8. Doktorski studiji
1. Prihvaćanje nacrta i teme doktorskoga rada iz Kroatologije Anamarije Bačvar
2. Prihvaćanje nacrta i teme doktorskoga rada iz Povijesti Jure Trutanića

Fakultetsko vijeće jednoglasno je prihvatilo odluku o prihvaćanju nacrta i teme doktorskoga
rada iz Kroatologije Anamarije Bačvar te je uz jedan suzdržani glas (Jure Trutanića, mag. paed.
et mag. educ. hist.) prihvatilo odluku o prihvaćanju nacrta i teme doktorskoga rada iz Povijesti
Jure Trutanića.

3. Utvrđenje ispunjenosti uvjeta za stjecanje akademskoga stupnja doktora
znanosti Ive Jurčević

Fakultetsko vijeće jednoglasno je prihvatilo odluku o utvrđenju ispunjenosti uvjeta za stjecanje
akademskoga stupnja doktora znanosti Ive Jurčević.
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